
113年度男生宿舍暑假個人住宿申請公告 

2024 Summer Accomondation Application Announcement 

一、住宿申請時間：113 年 5 月 15 日（三）早上 9 點至 5 月 27日（一）下午 5點前 

1.Application period: From May15th 9a.m. (Wed.) to May 27th 5p.m. (Mon.)

二、住宿申請方式：填寫線上申請表單 https://forms.gle/RDUrMiD9uc8SQFBS8，逾時不候。 

2.Application method: Fill the google form as follows:
https://forms.gle/RDUrMiD9uc8SQFBS8 

三、開放棟別：僅開放義齋（公平起見，恕不接受指定床位）。

3.Accomondation building: Yi-Zhai, there’s limitation for beds, please apply as soon as

possible.  

四、暑假住宿期間：113 年 6 月 23 日（日）下午 3點至 8 月 24日（六）中午 12 點。

4.Accomondation period: From June 23th 3p.m. (Sun.) to August 24th 12p.m. (Sat.)  

8月 24日（六）中午 12 點前須完成退宿手續，獲 113學年度床位之暑宿生可搬至新

學年寢室。 

Check-out procedures must be completed before noon on August 23 (Sat.).  

Summer residents who were assigned a bed for the 113th academic year may move into their 

new dormitory room for the upcoming academic year. 

五、暑假住宿費用： 

5.Accomondation fee:

項目 Item 
每月費用 

Fee per month 

計費方式 

Calculation 

1 
住宿費用(義齋) 

Dormitory Fee for Yi-Zhai 
2,354 元 

150元/日/人，15日起至 30日內以學期一

個月宿費計算，每超過 30日重新起算。 

2 
清潔費 

Public Cleaning Fee 
100 元 每月 100元，每超過 30日重新起算。 

3 電費 Electricity Fee 350 元 一學年電費之 1/4。 

4 網路費 Internet Fee 75 元 
20元/7日內/人；40元/8-14日/人；75元

/15-30日/人；每超過 30日重新起算。 

5 
財保金 

Security Deposit for Public Property 
1,000 元 比照學期保證金計算。 

6 
清保金 

Security Deposit for Cleaning 
500 元 比照學期保證金計算。 

總計 Total 4,379 元 

※短期住者，依「國立中興大學學生宿舍借用管理要點」規定辦理。 

※短期住宿需於最後住宿日當日中午 12點前完成退宿手續。 

https://forms.gle/RDUrMiD9uc8SQFBS8
https://forms.gle/RDUrMiD9uc8SQFBS8


 

六、繳費相關期程：  

1.繳費期限：【113年 6月 5日（三）至 113年 6月 7日（五）】  

Payment period : From June 5th (Wed.) to June 7th (Fri.) 

2.繳費證明繳回期限：【 113 年 6 月 7 日（五）至 113 年 6 月 12 日（三）】

https://forms.gle/5fAHjcQdjNqSUzAF7。 

Please upload the receipt to the google form as follows: https://forms.gle/5fAHjcQdjNqSUzAF7 

by June 12th (Wed.). 

3.未於期限內繳費者及未繳交「第一銀行繳費證明單」者，視同未完成程序，恕不安排床位。 

Application, which have not completed the payment or provided the payment reciept within the 

application deadline, will be viewed as incompleted. No bed will be provided. 

七、注意事項 Important Notes： 

1.6月 21日起不得以任何理由取消（若因個人疏失未繳回收據者亦同）、變更住宿，要求辦

理退費。 

No cancellation, change of bed or refund requests will be accepted from 6/21 in any cases. 

2.如有任何異動，以住輔組最新公告為主。 

Please refer to the announcement from the Student Housing Service Division for the latest issues. 

3.如有任何問題，歡迎來電男宿服務中心詢問(04- 22840473)。 

Please contact us at 04-22840473 if you have any question. 

 

 

 

 

 

 

↑Fill the google form to apply↑      ↑Upload the receipt to the google form↑ 

男生宿舍服務中心 啟 113.5.6 

https://forms.gle/5fAHjcQdjNqSUzAF7
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